



條款及細則

1. 「松滿福氣」香薰包 DIY 體驗 (下稱 體驗活動)推廣期為 2026 年 1 月 30 日至 3 月 3 日晚上 9 時(包括首尾兩日)或至額滿即止。
2. LIVE+會員於太古城中心及太古城指定商戶，以電子貨幣單一消費滿 HK\$200 並於消費當日經 TAIKOO+ App 成功上傳合資格收據，即可於同日參加體驗乙次。
3. 體驗活動參加詳情如下：
 - i. 地點：太古城中心, G/F (近 G008 號店 POPMART)
 - ii. 日期及時間：2026 年 1 月 30 日至 3 月 3 日(包括首尾兩日)或至額滿即止 (星期一至五: 12pm – 9pm；星期六、日及公眾假期: 11am – 9pm)
 - iii. 每日最後入場時間為 8:30pm (包括體驗活動登記)。
 - iv. 每位成功登記之會員每日可參與體驗活動兩次，每次體驗活動時間上限為 15 分鐘。完成後，每位會員每次可獲材料包乙套 (包括: 「松滿福氣」香薰包及香料包各乙個)。
4. 「太古城中心指定商戶」不包括：太古坊、英皇道 1111 號、太古灣道 12 號及 14 號之商戶，如湊湊甄選、nodi、Brew Job、翠園、潮庭、菲力偉女子健美中心、奧迪、ZEEKR、Air Fitness 及挑戰者。
5. 「太古城指定商戶」包括：à poêle Bistro、阿詩瑪、阿叔泰麵、Black Bear、炊潤小館、君頤上海小廚、HAND3AG the table、素年、JOMO (只限餐飲消費)、海遊膳、敏華冰廳、牛奶冰室、名家韓國餐廳、芽莊越料理、野間料理、padpad THAI、Peek-A-Poke、PHI Coffee & Pancake、千両、星巴克咖啡 (太古城)、狸屋台屋日本料理、添好運、UURO、越大俠及座銀。
6. 每位會員每日只可換領體驗活動兩次。每張收據必須為 HK\$200 或以上。每張收據只可被換領乙次，收據上的金額不能分開計算作多次換領。
7. 每張有效收據不可參加多於一項商場主辦之推廣活動(免費泊車優惠、新年購物消費賞及 Love in the City: 情侶速畫體驗除外)。
8. 體驗活動只限現場報名，名額有限，先到先得，額滿即止。登記及滿額情況可於體驗活動現場 (即太古城中心, G/F (近 G008 號店 POPMART))查詢，並不會於網上公佈。體驗活動以廣東話進行。
9. 體驗活動設有人數限制。每張有效收據可供**最多一位** LIVE+ 會員入場及**一位年滿 6-17 歲的賓客**入場，每張有效收據可獲材料包乙套 (包括: 「松滿福氣」香薰包及香料包各乙個)。
10. 參加者必須即場檢查已換領之材料包 (包括: 「松滿福氣」香薰包及香料包各乙個)，如發現有任何損毀情況，需即時進行更換，事後將不獲安排更換及其他賠償。
11. 對於體驗活動所提供之附件質量，太古地產管理有限公司毋須負上任何責任。



12. 參加者須自行保管其個人財物，太古地產管理有限公司無須為參加者之財物損壞或損失負責。
13. 已成功登記之體驗活動不可作更改、退換、兌換現金或其他貨品。如在體驗活動開始前遇惡劣天氣或不可預測的情況，最新安排將另行公佈。
14. 太古地產管理有限公司有權取消或更改體驗活動之場次、入場人數及條款及細則，或取消體驗活動而無須另行通知。
15. 活動如受天氣或其他因素影響，太古城中心有權更改、調整、延期或終止體驗活動，而毋須作出其他安排或給予參加體驗活動的人士任何補償。
16. 登記參與體驗活動時，太古地產管理有限公司有權登記顧客會員號碼、商戶機印發票及相應電子貨幣付款存根上的資料。所收集的個人資料均只限於是次活動的用途，並將於推廣期完結後銷毀。客戶提供以上資料作登記即代表同意被收集有關資料及明白所收集資料的用途。若客戶拒絕提供有關資料供商場工作人員記錄/複印，有權拒絕有關其參與體驗活動。
17. 所有參加者必須跟從在場導師、太古地產管理有限公司、在場職員及工作人員之指示。如有任何參加者干擾體驗活動進行、作出不當行為或危及他人安全，太古地產管理有限公司保留隨時取消有關參加者之參加資格之權利。
18. 參加者均自願參加是次活動。太古地產管理有限公司不會就參加者參加體驗活動或使用相關設施後可能遭受或導致的任何損失或損害（包括但不限於直接、間接或後果性損失）、人身傷害、身體受傷或死亡負責，亦無須作出賠償或任何法律責任。
19. 參加者一經成功登記體驗活動，即被視為明白，接受及願意遵守太古地產管理有限公司之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況，或任何不誠實及/或造假行為，太古地產管理有限公司保留即時取消有關參加者之參加資格之權利而不另作通知。
20. 除本上述之條款及細則，本活動同時受 LIVE+ 會員計劃條款及細則約束。請參閱場內宣傳品或瀏覽 www.cityplaza.com。
21. 太古地產管理有限公司有權隨時終止、更改或修訂各項換領活動而毋須事先通知。
22. 此條款及細則之中文譯本與英文本意如有不合或爭議之處，應以英文之解釋為據。
23. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司將保留最終決定權，而有關決定將為最終定論並具約束力。



Terms & Conditions

1. The promotion period of the 'Pine Bliss' DIY Aroma Charm Experience (hereafter "Experience") will run from 30 January to 9:00pm on 3 March 2026 (both dates inclusive) or while quotas full.
2. LIVE+ members who spend HK\$200 or more in a single transaction via electronic payment at designated Cityplaza and Taikoo Shing merchants, then upload the eligible receipt on the date of transaction via the TAIKOO+ app, can join the experience on the same day.
3. Details of the experience are as follows:
 - i. Venue: G/F, Cityplaza (Near Shop G008 POPMART)
 - ii. Date & Time: 30/1/2026 – 3/3/2026 or until quotas full; Mon–Fri: 12pm – 9pm; Sat, Sun and Public Holidays: 11am – 9pm.
 - iii. Last entry (including registration time) will be no later than 8:30pm.
 - iv. Members can register for the experience a maximum of twice per day, with each experience lasting up to 15 minutes (the duration of the activity). Each member could get an experience kit that includes a "Pine Bliss" DIY Aroma Charm and an aroma sachet bag.
4. "Designated Cityplaza merchants" excludes merchants at Taikoo Place, 1111 King's Road, 12 and 14 Taikoo Wan Road, including (but not limited to) Coucou Reserve, nodi, Brew Job, Jade Garden, Chiuchow Garden, Phillip Wain, Audi, ZEEKR, Air Fitness and Challenger.
5. "Designated Taikoo Shing merchants" includes: à poêle Bistro, Ashima Yunnan Restaurant, ASOK Thai Noodle, Black Bear, Fresh Mist, Grand Cuisine Shanghai Kitchen, HAND3AG the table, Here with Years, JOMO (F&B spending only), KAIYUZEN, Men Wah Bing Teng, Milk Café, Myung Ga Korean Restaurant, Nha Trang Vietnamese Cuisine, NOMA ryouri, padpad THAI, PHI Coffee & Pancake, Peek-A-Poke, Sen-ryo, Starbucks Coffee (Taikoo Shing), Tanuki Yataiya Japanese Restaurant, Tim Ho Wan, UURO, Vietman, and Zagin Soba.
6. Members can only register for the experience twice per day. Each receipt used to redeem registration must be worth HK\$200 or more and can only be used for redemption once. The amount shown on the receipt cannot be split for multiple redemptions.
7. Each eligible receipt can only be used to participate in only one Cityplaza promotion. (This excludes Free Parking, New Year Shopping Rewards and the Love in the City: Couple Illustration Experience.)
8. Registration is on-site only, on a first come, first served basis while quotas full. Openings will not be announced on the website; please visit in person (G/F Cityplaza, next to shop G008 POPMART) to check for openings and register. The experience will be conducted in Cantonese.
9. The experience is open to a limited number of members and guests. Registration of a valid receipt entitles **one LIVE+ member and one guest (aged 6 -17)** to receive only one set of experience kit (including one "Pine Bliss" Aroma Charm and one aroma sachet bag).
10. Participants are responsible for immediately checking that their experience kit contains a "Pine Bliss" DIY Aroma Charm and sachet bag, and for requesting a replacement if either item is damaged or missing. No replacement or compensation will be available later.
11. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any matters in relation to the quality of the workshop material packs.
12. Participants are responsible for ensuring the safety of their personal belongings. Swire Properties Management Limited shall not be liable for any loss of or damage to participants' belongings.



13. Experiences cannot be changed, replaced or exchanged for cash or other products. In the event of inclement weather or unforeseeable circumstances before the registered session starts, further arrangements will be announced separately.
14. Swire Properties Management Limited reserves the right to cancel or amend the experience, including its duration, the number of participants, or its terms and conditions, or to terminate the experience at any time without prior notice to participants.
15. In the event that the experience is interrupted by inclement weather or other unforeseeable circumstances, Cityplaza reserves the right to amend, adjust, postpone, or terminate the experience without making other arrangements or compensation to participants.
16. During the registration process, Swire Properties Management Limited reserves the right to record the customer's LIVE+ membership number, the information on the machine-printed merchant receipt and the corresponding electronic payment slip. Personal information collected will only be used for the Promotion and will be destroyed after the Promotion. By providing this information, the participants acknowledge that they understand and agree to its collection. If a customer refuses to allow staff to collect/photocopy the required information, they will not be able to participate in the experience.
17. All participants must follow on-site instructions given by Swire Properties Management Limited's experience instructors, staff and helpers. Swire Properties Management Limited reserves the right to eject any participants who disrupt the experience, misbehave or endanger the safety of others.
18. Participation in this experience is voluntary. Swire Properties Management Limited will not be liable or held responsible for any loss or damage (including, but not limited to, direct, indirect or consequential losses), bodily or physical injury, harm, or death that may be caused by, arise or result from, or be attributable to participation in any of its experiences or use of the related facilities.
19. By registering for this experience, participants acknowledge that they understand, accept and are willing to comply with these terms and conditions from Swire Properties Management Limited. In the event of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or fraudulent activity, Swire Properties Management Limited reserves the right to disqualify the participant from the session without prior notice.
20. In addition to these terms and conditions, this experience is also subject to the LIVE+ Membership Programme Terms and Conditions. Please refer to the related in-mall marketing materials or visit www.cityplaza.com for more details.
21. Swire Properties Management Limited reserves the right to cancel and reschedule the experience or amend the terms and conditions at any time without prior notice to participants.
22. In case of discrepancy or inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
23. In case of disputes, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final and conclusively binding.